To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL DAWA DEVELOPMENT & INVESTMENT Date: 29-10-2024 10:14:38 AM Subject: Forming committees emanating from the Board of Directors			السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الدواء للتنمية والاستثمار التاريخ: 29-10-2024 10:14:38 التاريخ: 20-14-10 المنبثقة عن مجلس الادارة الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة	
Kindly be informed that the Board of Directors of DAR AL DAWA DEVELOPMENT & INVESTMENT on the meeting held on 28-10-2024 decided the formation of the following committees emanating from the Board.			أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة دار الدواء للتنمية والاستثمار قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 28-10-2024 بتشكيل اللجان التالية والمنبثقة عن المجلس.	
Date of Committee's formation: 28-10-2024			تاريخ تشكيل اللجنة: 28-10-2024	
The committee			اللجنة	
Other Committee: Investment Committee				اللجان الاخرى: لجنة الاستثمار
Name	Designation		تعيين	اسم
زید فرید عبدہ ناصیف	HAIRMAN OF THE COMMITTEE		رئيس اللجنة	زید فرید عبدہ ناصیف
IINA NIZAR ABDEL RAHIM JARDANEH	COMMITTEE MEMBER		عضو لجنة	لينا نزار عبد الرحيم جردانه
منذر نبيه حسن النابلسي	COMMITTEE MEMBER		عضو لجنة	منذر نبيه حسن النابلسي
RAED KHALEEL ABRAHIM ABUNIL	COMMITTEE MEMBER		عضو لجنة	رائد خليل ابراهيم ابو النيل
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Naim Abu Yahya			وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Naim Abu Yahya	